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Ad 3. Poslovnik o radu Skolskog odbora - usvajanje
Clanovima SO su prije sjednice poslane dvije verzije Poslovnika o radu SO. Clanovi
SO su jednoglasno odlucili prihvatiti du\u verziju Poslovnika koju su na ovoj sjednici
dodatno izmijenili. Nakon provedene rasprave zakljudeno je da ce tajnica unijeti

izmjene koje smo dogovorili !e da cemo Poslovnik u takvom izmijenjenom obliku

usvojiti na sljedecoj sjednici SO.

Ad 4. Podnesak uditeljice Martine Hrani6
Ravnateljica Sanja Krstanovic objasnila je da se je prilikom izrade zadulenia
rukovodila pro5logodi5njim zaduZenjima te da je kolegici Hranic napravila identicno
zadu|enje kakvo je imala pro5le godine (jednak broj sati -22+2). Kolegica Hranic je

zatrailila da joj se plati dva prekovremena sata, Sto je ravnateljica odbila buduci da je

pro5le godine imala identicnu satnicu i nije imala prekovremene sate, a istu satnicu
imali su i kolegica Ploh te kolega tVlarkulin. Ni oni nisu imali prekovremene sate. Prije

dvije godine istu satnicu (opet bez prekovremenih) imali su kolegica Cvijanovic te
kolege lt/arkulin i Erdelja.
Nakon toga se kolegica Hranic obratila SO sa zahtjevom za za5titu prava radnika. U

meduvremenu je ravnateljica Krstanovic kontaktirala IVIZO te savjetnika za ravnatelje.
Saznala je da u maksimalno zaduZenje grupe predmeta koji imaju 2 sata tjedno
spada i sat razrednika te da ono maksimalno mole bili 22 sata. Takvo zaduZenje
(22+2) ove godine, osim kolegice Hrani6, imaju i kolegica fVlenalo te kolega lVlarkulin.

Stoga ih je ravnateljica pozvala na sastanak 25. listopada kako bi im priopcila da im,

prema zakonu, pripada pravo na 2 prekovremena sata te da ce im zaduZenja u

skladu s time biti prepravljena. Kolegica [\4enalo i kolega lMarkulin su do5li na

sastanak, a kolegica Hranic je u pisanoj formi odbila doci na sastanak i time, prema

rijedima ravnateljice, pokazala nepo5tovanje.
Ravnateljica je naglasila da je pogre5ku ispravila te da ju nije napravila namjerno te

da je jednako postupila i prema kolegici ltlenalo i kolegi lVlarkulinu, dime padaju u

vodu insinuacije da je pogre5ka motivirana osobnim razlozima o kojtma je kolegica
pisala u svojoj llavi o povredi dostojanstva radnika.
SO .leOnoglasno je zakljucio da nema potrebe odlucivati po ovom podnesku jer je
problem koji se u njemu iznosi ravnateljica Krstanovic vec rije5ila. SO je jednoglasno

suglasan s odlukom ravnateljice Krstanovic da se udovolji molbi kolegice Hranic za

dva prekovremena sata.

Ad 5. Razno
Andro Krpan obavijestio 1e SO da je kontaktirao Gradski ured za obrazovanje u vezi

Skolske kuhinje. Umjesto hitne sanacije ici ce se u kompletnu rekonstrukciju kuhinje
za Sto je trenutno projekt u izradi. Projekt ce vjerojatno biti gotov do kraja godine,
potom bi slijedila javna nabava nakon cega bi se krenulo s radovima (u idealnom
scenariju za vrijeme praznika u veljadi). Ravnateljica se nadovezala na ovu temu i

obavijestila nas da je i ona ponovno poslala mail u Gradski ured s upitom na tu temu
Kre5imir Erdelja izvijestio je SO o Zapisniku inspekcijskog nadzora koji je proveden
nad radom jedne uciteljice razredne nastave.
Na kraju je ravnateljica dala nekoliko saZetih informacija. lnformirala je SO da je

popis izvannastavnih i izvanSkolskih aktivnosti stavljen na stranice Skole, prema

sugestiji gospode Azinovic. Dodala je da je dlanove SO u pisanoj formi obavijestila o

potrebama Skole te da je isti dopis poslala i na Gradski ured za obrazovanje.
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